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Abstract (en)
The plate (1) is a single rigid piece made from molded synthetic material. Its middle zone (5) is thinned by two hollows in its lower surface. These
are at least partially filled with supple elastic material (9,10). The center of the plate (6) is fixed to the ski (2) by screws. The plate elevates the ski
fixtures above the ski. The plate is guided along the ski and is kept vertical. It is a single, rigid piece which is thinned in the middle where it is also
pliable.

Abstract (fr)
Plaque de surélévation (1) pour fixation de ski, destinée à être montée sur un ski par des moyens de fixation sur le ski dans sa partie médiane
(6) et par des moyens de guidage longitudinal et de retenue verticale dans ses zones avant (3) et arrière (4). La plaque est d'une seule pièce,
essentiellement rigide et amincie dans sa zone médiane (5) de manière à être souple dans cette zone. Une telle plaque de surélévation permet
d'obtenir un débridage quasi-total du ski dans sa partie médiane. <IMAGE>
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